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Z Á P I S  č. 21/2021 

z jednání  rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 6.12.2021 

Přítomni: Ing. Pavel Bartoš, MBA, Lukáš Reichel, doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D.  

 

 

Omluveni: Ing. Zuzana Bělohradská,  Ing. Petr Kosík 

 

 

Tajemník:  Ing. R. Dědič 

 

Starosta zahájil jednání v 15.00 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 20/2021. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné  připomínky. 

 

Zápis z rady č. 20/2021 byl schválen.  

 

 

Program jednání: 

 

1/21) Termíny jednání rady města 

2/21) Rozpočtové opatření č. 5/2021  

3/21) Strategický plán 

4/21) Komise pro média 

5/21) Žádost MC Malina 

6/21) Novoroční ohňostroj 

 

Program byl schválen 

 

 

1/21) Termíny jednání rady města 

 

Usnesení: Rada města určuje termíny jednání pro následující období:  20. 12. 2021, 

12. 1. 2022 v 16.30 hodin. 

 

Hlasování: 

 

pro   3        proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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2/21)  Rozpočtové opatření č. 5/2021  

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 5/2021. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 5/2021 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 125.094.670,-- Kč a 

celkovými příjmy ve výši 125.094.670,-- Kč. 

 

Hlasování: 

 

pro    3          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

3/21) Strategický plán 

 

Strategická komise předkládá  RM zápisy z jednání ze dne 1.11. a 29.11. 2021 a doporučuje 

RM schválit  Akční plán 2021 - 2022 a předložit ZM na vědomí. Strategická komise dále 

předkládá návrh plánu práce pro rok 2022.  

 

Usnesení: Rada města schvaluje dokument Akční plán 2021 - 2022, bere na vědomí 

zápisy z jednání Strategické komise a souhlasí se zveřejněním na webu města. 

Doporučujeme ZM vzít Akční plán 2021 - 2022 na vědomí.  

 

Hlasování: 

 

pro    3          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

4/21) Komise pro média 

 

Komise pro média předkládá RM zápisy z jednání při přípravě Libčických novin.  

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí zápisy z komise pro média a souhlasí se 

zveřejněním na webu města. 

 

Hlasování: 

 

pro   3          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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5/21) Žádost MC Malina 

 

MC Malina žádá o příspěvek na úhradu za používání sokolovny TJ Sokol,  jedná pouze  

o jeden kurz /týden - čili od září do prosince, kdy bude mít kurzy, je to 14 hodin - 14*150 Kč 

= 2100 Kč.  

 

Usnesení: Rada města souhlasí s poskytnutím příspěvku  MC Malině ve výši 2.100,-- Kč 

na kurzy v Sokolovně od září do prosince 2021.  

 

Hlasování: 

 

pro    3          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

6/21) Novoroční ohňostroj 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s realizací  novoročního ohňostroje 1.1.2022 v 18 hodin 

na Libčické náplavce. 

 

Hlasování: 

 

pro    3          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

  

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 16.15 hodin.  

 

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič                                                          

                                                   

 

 

Ověřovatelé:   Lukáš Reichel 

                     

 

 

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                    doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

    starosta                                                                               místostarosta 


